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Írásbeli kérdé s
Dr. Katona Béla
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

„Hogyan került kiszámításra az egyházi közoktatási intézményfenntartókat megillet ő , a 2008. évi
önkormányzati közoktatási támogatást kompenzáló közoktatási kiegészítő támogatás összege?” címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Bajnai Gordon miniszterelnökhöz . A kérdésre a választ írásban
kérem.

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A 2008 . évi egyházi közoktatási intézményfenntartókat megillet ő közoktatási kiegészítő támogatásról az elmúlt é v
végéig komoly vita alakult ki az intézményfenntartó egyházak és a kormányzat között . Tekintettel a vita
lezáratlanságára, a 2008 . évi zárszámadási törvény — addig példátlan módon — nem úgy került az Országgyűlés által
elfogadásra, hogy az konkrét összeget tartalmazott, hanem felhatahma7 	 st adott a Kormánynak, hogy — az Állam i
Számvevőszék véleményének figyelembe vételével - 2010 . február 15-éig kiadandó rendeletében határozza meg a
támogatás konkrét összegét .
Ezt követően — információim szerint — az egyházakkal semmiféle egyeztetés nem zajlott a támogatási összeg
megállapítását illetően.
A 30/2010 (II . 19 .) Kormányrendeletben megállapított 3 283,8 millió forintos támogatással szemben az egyházak éle s
tiltakozást fogalmaztak meg kiemelve, hogy az összeg 1 300 millió forinttal kevesebb az általuk számítottnál.

Kérdezem Miniszterelnök Urat :

1.Miért nem adta ki a Kormánya törvényben meghatározott február 15-ei határid ő ig rendeletét ?

2. Miért nem folytattak egyeztetést a támogatási összeg megállapítása el őtt az egyházakkal megsértve ezzel a
Kormányrendelet kiadásának felhatalmazásául szolgáló, a Magyar Köztársaság és az Apostoli Szentszék között a
Katolikus Egyház magyarországi közszolgálati és hitéleti tevékenységének finanszírozásáról, valamint néhányvagyon i
természetű kérdésrő l 1997. június 20-án, Vatikánvárosban aláírt Megállapodás V . (1) bekezdését ?

3. Milyen költségvetési adatok figyelembe vételével, milyen számítási mechanizmus alapján került kiszámításra a
támogatási összeg?

4. Mi volt az Állami Számvevőszék álláspontja a Kormányrendelet tervezetével kapcsolatban ?

5. Mikor, milyen ütemezéssel és milyen források bevonásával tervezik kifizetni a Kormányrendeletben megállapítot t
összeget, tekintettel arra, hogy az ilyen jellegű rendelkezéseket egyáltalán nem tartalmaz?

Egyúttal kérem Miniszterelnök Urat, hogy válaszához a rendelet alapjául szolgáló adatokat, számításokat, valamint a z
Allami Számvevőszék írásos véleményét mellékelni szíveskedjék!

Budapest, 2010. március 1 .
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